
 

ZÁPIS z jednání KŽF  
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje   

ŘÍJEN 2023 - 2 
 
 
 
Termín jednání:  ČTVRTEK 19. 10. 2023 
 
Místo jednání:  Teams jednání 
  
 
Začátek jednání:  20:00 
 
Konec jednání: 21:30 
  
Přítomni: Tomáš Rosecký, Martin Hrubec, Barbora Čížková 
 
Omluven: Roman Komenda, Denisa Kolářová 
 
Host: Petr Jindra  

 

 
Sekretář: Petra Dufková 
 
 

Navržený program jednání:     

1) Přivítání  

2) Práce bývalé KŽF – host jednání Petr Jindra 

3) Jednání KRP  

4) Ostatní - Diskuse 

 

   
  

 
  
 

   

   
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 
 

1) PŘIVÍTÁNÍ 

Tomáš Rosecký, předseda KŽF přivítal přítomné členy KŽF a hosta jednání Petra Jindru.  
            

2) PRÁCE BÝVALÉ KŽF 

Tomáš Rosecký předal slovo Petru Jindrovi, který KŽF předložil připravený písemný materiál  z konce práce 
bývalé KŽF – „Doporučení pro budování KŽF“ a komisi s tímto materiálem podrobně seznámil a popsal postoj 
předešlé KŽF a KMM, které předsedal. 

Ohledně předloženého materiálu probíhala ke každému z 5ti bodu široká diskuse. 

a) Nastavení soutěží – spolupráce s jinými regiony 

b) Práce na akcích – míchačky/ Skills day = regionální rozvojový speciální trénink s „elitními“ hráčkami. 

c) Zjistit zájem o možnou spolupráci při rozvoji ženského florbalu = kontaktlist trenérek 

d) Regiodny – meziklubové diskuse ohledně ženského florbalu 

e) Semináře 

 

Dále probíhala diskuse ohledně přeshraniční spolupráce, kterou KŽF řeší s KPS (s Kamilem Vraspírem) – 
plánování turnajů dívek v Rakousku a KMM. 

 

Z diskuse v návaznosti na Regiody se komise shodla na optimálním počtu těchto akcí  na 2 – 3 během sezony, 
z toho 2 v sezoně a 1po sezoně. Barbora Čížková vznesla dotaz jestli z posledního Regiodne bylo zpracované 
shrnutí akce. Petr Jindra v rychlosti pohovořil o této úspěšné akci. 

 

3) JEDNÁNÍ KOMISE ROVNÝCH PŘÍLEŽITOSTÍ -  KRP 

Barbora Čížková, členka Komise rovných příležitostí, seznámila přítomné s materiály, které komise probírala na 
svém jednání v Praze. Členům KŽF Regionu 5, přeposlala dokument, který obsahuje 6 otázek v rámci 3 kategorií 
(Rozvoj Českého florbalu, Cíl Mistrovství světa a Cesta k Mistrovství světa 2025), který byl oddílům předán na 
jednání PP3. Byla vedena diskuse ohledně předloženého materiálu. 
 

Úkol 10/2/2023 1: Vypracování odpovědí na jednotlivé otázky. 

     Termín: 22. 11. 2023 

     Zodpovídá: členové KŽF 

 

Dále B. Čížková předala KŽF informace ohledně připravovaného MS žen 2025 a o novém partnerovi ženské 
složky, kterým se stal ČEZ. 

KRP zpracovává nové akční listy, které se také mimo jiné týkají nového programu – Vznik turnaje pro 
neregistrované hráčky – přiveď si svou kamarádku. S podobným programem pracuje KŽF spolu s KMM Regionu 
5. 

Probíhala diskuse ohledně přednesených témat, z které vyplynulo, že je nejdůležitější načasování připravovaných 
akcí. 

             

4) OSTATNÍ - DISKUSE 
a) V rámci bodu se hovořilo o propagaci připravovaných akcí a o možnosti sdílené materiálů přes Teamsy 

 

Úkol 10/2/2023 2: Zjistit možnost práce komise přes Teamsy – zajištění přístupů? 

     Termín: 22. 11. 2023 

     Zodpovídá: Petra Dufková 



 

 

b) Školské soutěže 

Petra Dufková přednesla přítomným informace ohledně připravovaných školských soutěží. 

Počty přihlášených družstvech + srovnání 2022/2023: 

 

Subterra cup 

 2022/2023 2023/2024 
  kluci dívky kluci dívky 
Kraj Vysočina 37 20 42 21 
Jihočeský kraj 39 26 43 26 

 

 

 

Čeps cup 

 2022/2023 2023/2024 
  kluci dívky kluci dívky 
Kraj Vysočina 54 11 56 12 
Jihočeský kraj 56 17 64 26 

 
 

Konec jednání: 21:30 

Další naplánované jednání - čtvrtek 23. 11. 2023  20:00. 

 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Tomáš Rosecký – předseda KŽF 


